
Звонко Јуришић 

Питање постављено Управи за индиректно  опорезивање – „Будући да је Управа за 

индиректно опорезивање изузела робе у вриједности од 85.000 КМ, како наводе медији, 

интересује ме која је даља судбина изузете робе и да ли ће та роба пропасти негдје у 

хангарима и на крају имати десет пута мању вриједност него што је то сада? 

 
 


